
 

Frågor till socialnämnden (SN) inför besök på Huddinges klimat- och 
miljöutskott 30/3-2023 

1. I miljöprogrammet finns mål om att kommunen och dess helägda bolag 
ska minska de konsumtionsbaserade utsläppen från varor och produkter 
inom sina verksamheter samt fasa ut farliga ämnen och minimera 
spridningen av miljögifter som kan skada människor och natur. 
 

 Hur arbetar SN för att minska växthusgasutsläppen samt minimera andelen 
farliga ämnen och miljögifter från sina inköp?   

 
2. Kommunen har som mål att 2025 ska de geografiska växthusgasutsläppen 

minska med 25% jämfört med 2019. Utsläppen från transporter står för 
majoriteten av de geografiska utsläppen i Huddinge och är därför ett 
viktigt område att jobba med.  
 

 Hur jobbar SN med att minska utsläppen från sina tjänstefordon och 
tjänsteresor samt övriga transporter inom verksamheten? Görs något aktivt 
arbete för att främja klimatsmarta resealternativ? (Tex tåg i stället för flyg, 
ruttoptimering m.m.?) 

 
3. I miljöprogrammet finns ambitionen om att öka andelen cirkulära flöden 

genom återbruk och återanvändning. Även i kommunens nya avfallsplan 
finns mål för att öka återbruk.  
 

 Hur arbetar SN med återbruk och cirkulära flöden? I förra årets 
miljöuppföljning beskrev ni hur ni jobbade med återbruk på olika sätt. Har 
det arbetet fortlöpt eller utvecklats under året? 
 

4. I miljöprogrammet finns ett mål om att alla medarbetare som har varit 
anställda i minst nio månader ska ha genomgått kommunens 
grundläggande miljöutbildning under 2023.  
 

 Hur ser planerna ut för SN att arbeta med miljöutbildningen och höja 
miljökunskapen hos sina anställda? 


